
Informacja nr 42/22 

o pracy Rady Miejskiej Legnicy 

w okresie między sesjami 

 

 

W okresie od 22 września 2022 r. do 26 października 2022 r. odbyła się XLVII sesja Rady Miejskiej 

Legnicy, podczas której radni  podjęli 18 uchwał. Radni uczestniczyli w 4 posiedzeniach Komisji 

Rady. 

 

Przewodnicząca Rady:  

✓ koordynowała pracę Rady w okresie między sesjami,  

✓ przekazała radnym materiały sesyjne, 

✓ przygotowała projekty uchwał zmieniające uchwały w sprawie wyboru składu osobowego 

Komisji Spraw Społecznych i Ekologii oraz Komisji Gospodarki, 

✓ wyraziła zgodę na udział radnego w szkoleniu  Miejskiej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych zorganizowanym w Świeradowie Zdroju. 

 

• przekazała radnym i Prezydentowi: 

✓ uwagi mieszkańców złożone do projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru ograniczonego ul. W.Sikorskiego, Sudecką 

i A. Fieldorfa w Legnicy. 

• przekazała Prezydentowi: 

✓ analizę Wojewody Dolnośląskiego oświadczenia majątkowego złożonego przez Prezydenta 

Miasta za 2021 r. 

 

Komisje Rady:  

 

Komisja Spraw Społecznych i Ekologii odbyła posiedzenie, na którym: 

• dokonała wizytacji Świetlicy Terapeutycznej Nr 2 w Legnicy, 

• przyjęła Informację nt. „Wsparcie edukacjo-wychowawcze dzieci i młodzieży w Świetlicy 

Terapeutycznej nr 2 w Legnicy.”, 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne. 

 

Komisja Rewizyjna odbyła posiedzenie, na którym:  

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne,  

• przyjęła wraz z wnioskami protokoły kontroli w zakresie: 

✓ „Kontrola Legnickiej Biblioteki Publicznej w zakresie zaspakajania potrzeb czytelniczych 

mieszkańców” oraz  

✓ „Kontrola realizacji remontów bieżących dróg i chodników w mieście – przyjęła dodatkowy 

wniosek o treści: w związku z wystąpieniem pokontrolnym NIK z 22 sierpnia 2022 r., 

Komisja wniosła o poinformowanie jej o przyczynach mniejszego wykonania środków 

przeznaczonych na wydatki bieżące na utrzymanie infrastruktury drogowej w latach 

2019-2022. 

 

Komisja Gospodarki odbyła posiedzenie, na którym: 

• przyjęła do wiadomości informacje: 

o „Stan prawny i techniczny oraz ewentualne prace adaptacyjne sali widowiskowej po 

byłym Kinie Ognisko.”, 

o „Koszty utrzymania i eksploatacji Centrum Kultury, Nauki i Edukacji Witelona.”, 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne, 

• w swoim Planie pracy na rok 2022 przesunęła na m-c listopad temat pn. „Przygotowania 

miasta do okresu zimowego, szczególnie pozyskania wykonawców utrzymania w należytym 

stanie dróg, ulic, chodników, parkingów.”, 

• omówiła korespondencję.  

 



Komisja Budżetu i Finansów - odbyła posiedzenie, na którym:  

• przesunęła na listopad 2022 r. omawianie informacji nt. „Finansowe aspekty 

funkcjonowania programu ochrony nad zabytkami miasta Legnicy.”, 

• omówiła i zaopiniowała materiały sesyjne,  

• omówiła korespondencję.  

 

Dyżury radnych.  

Radni odbyli w Biurze Rady10 dyżurów, podczas których 1 sprawę przekazali do Prezydenta Miasta. 

 

Interpelacje i zapytania radnych.  

Radni w badanym okresie złożyli 17 interpelacji i zapytań, które dotyczyły: 

• działania systemu ITS 

• strony internetowej ZDM, 

• braku odpowiedzi na interwencje zgłaszane w aplikacji BLISKO, 

• Młodzieżowej Rady Miejskiej Legnicy, 

• ewidencji budowli ochrony cywilnej, 

• bezpieczeństwa drogowego na ul. Hangarowej i Myrka, 

• ekspozycji w Centrum Witelona, 

• kosztów funkcjonowania Centrum Witelona, 

• placu zabaw w Centrum Witelona, 

• fanpage’a Pełnomocnika Prezydenta Legnicy ds. Centrum Witelona, 

• punktów tymczasowego zamieszkania uchodźców, 

• kosztów funkcjonowania Izby Wytrzeźwień, 

• oświetlenia na ul. Jaworzyńskiej, 

• zamknięcia Urzędu dla mieszkańców, 

• utworzenia Centrum Witelona, 

• kredytu w Europejskim Banku Inwestycyjnym, 

• Międzynarodowego Forum Młodzieży. 

 
 

 

Dyrektor Biura Rady  

Katarzyna Sosnowska  

 

 

Przewodnicząca Rady 

Marta Wisłocka 


